



DAMIEN GROLEAU

Sylvain Dubrez & Nicolas Grupp

JUMP

Après avoir enregistré mon premier album intitulé Pawana en 2011, sur lequel je présentais mes compositions en solo, j'ai maintenant le grand plaisir de jouer ma musique en trio sur un nouvel opus, avec le contrebassiste Sylvain Dubrez et le batteur Nicolas Grupp. Leur entente rythmique et leur créativité s'associent à l'amitié que nous entretenons depuis des années ainsi qu'à notre commune vision de la musique.

Ce nouvel album, sans doute introspectif, du moins autobiographique, bénéficie à mon sens de la spontanéité qui caractérise notre trio, tant au niveau de la composition que de l'interprétation. Notre choix d'enregistrer ensemble dans la même pièce pour reproduire le son du trio "live", s'inscrit pleinement dans cette logique, aucune partie ne pouvant ensuite être rejouée séparément. Ce parti pris de nous interdire toute possibilité de "trucage" nous a permis de préserver ce côté organique qui nous semble si essentiel dans ce projet.

Imprégné depuis toujours de la musique d'Erroll Garner, Chick Coréa, Keith Jarrett, Michel Camilo, Gonzalo Rubalcaba, Uri Caine, François Couturier, Brad Mehldau, je suis très heureux d'être à mon tour si bien entouré pour m'exercer à l'art périlleux du trio. Je remercie toutes celles et tous ceux qui rendent le quotidien plus intense et magique, cette musique est pour eux.

Damien Groleau

---

After releasing my first album called Pawana in 2011, which included my compositions for solo piano, I have now the immense joy to play my music in a trio on this new opus, with double bassist Sylvain Dubrez and drummer Nicolas Grupp. Their tuned rhythms and creativity connect to the friendship we keep going since many years and to our shared vision of music.

This new album, most likely introspective and for the least autobiographic, benefits from the spontaneity that sums up our trio, whether in composition or interpretation. The fact that we chose to record our music together in the same room, to recreate the specific sound of a live trio, is very much a part of our approach: no section of the music could be played separately. This way we could not cheat, and we preserved the organic feeling that was so essential to this project.

Immersed since always in the music of Erroll Garner, Chick Coréa, Keith Jarrett, Michel Camilo, Gonzalo Rubalcaba, Uri Caine, François Couturier and Brad Mehldau, I am extremely happy to be so well supported to practice the risky art of trio.

I want to thank all of those who make the daily life more intense and magical, this music is dedicated to them.

Damien Groleau

Damien Groleau : piano  
Sylvain Dubrez : double bass  
Nicolas Grupp : drums

Recorded, Mixed & Mastered by Christophe Darlot  
Assistants Recording Engineer : Mehdi Chefaï & Arthur Gouret  
Photography : Alice Lemarin ([www.alice-lemarin.fr](http://www.alice-lemarin.fr))  
Piano Fazioli, tuned and prepared by Jean Michel Daudon

Artwork : Nicolas Chevaller ([www.nicolaschevaller.com](http://www.nicolaschevaller.com))

Recorded at Studio Sextan la Fonderie ([www.studiosextan.fr](http://www.studiosextan.fr)), Malakoff, on november 10-13, 2014  
Mixed and mastered at Studio Little Big Music during spring 2015  
All songs written by Damien Groleau and published by HA BON PUBLISHING & PRODUCTIONS ;  
except "You've Changed" : Lyrics written by Bill William Carey / Music by Carl Fisher  
© Southern Music Pub Co Inc

## CONTACT TOUR :

Quentin Bruneaud  
Booking : +33 6 73 04 88 62  
[quentin.lemurdusonge@gmail.com](mailto:quentin.lemurdusonge@gmail.com)  
[www.lemurdusonge.com](http://www.lemurdusonge.com)

[www.facebook.com/damiengroleautrio](http://www.facebook.com/damiengroleautrio)  
[www.damiengroleau.fr](http://www.damiengroleau.fr)

Thanks to : Denis Naegely, Brigitte Sepasser, Bernard Kudlak, Vivianne Millerand & "le collectif Zone Art",  
François Yvernats, Vincent Mahey, Mehdi Chefaï, Arthur Gouret, Loïc Mégnin, Touf, Bok-Hee Shin, Pierre  
Genre, Sylvain Lefèvre, Anouar Brahem, François Couturier, Orlando Maraca Valle, Charles Krug,  
Igor Blagodatov.

Special thanks to Christophe Darlot, Jérôme Nicolet & Guillaume Aldebert for production.

Lovely thank's to our parents, our families, our friends, and our loved ones who inspire us a little bit more  
each days : Élise Kali, Meri Aho & Louise Leverd.



# DAMIEN GROLEAU TRIO JUMP

- |    |                            |      |
|----|----------------------------|------|
| 1  | CONTINUUM                  | 6:21 |
| 2  | ADELAÏDE STREET            | 5:50 |
| 3  | SHE'S GONE                 | 4:20 |
| 4  | AGAIN                      | 8:36 |
| 5  | LUZ                        | 7:16 |
| 6  | OTSÛ (TO EIJI YOSHIKAWA)   | 5:10 |
| 7  | FAR AWAY (INTRO)           | 1:10 |
| 8  | A NIGHT AT THE MARINA BAY  | 5:44 |
| 9  | HOME                       | 4:15 |
| 10 | JUMP                       | 5:08 |
| 11 | PARA BEBO (TO BEBO VALDÈS) | 4:38 |
| 12 | WISH                       | 5:17 |
| 13 | YOU'VE CHANGED             | 5:19 |

Lyrics written by Bill William Carey / Music by Carl Fisher  
© Southern Music Pub Co Inc

TOTAL PLAYING TIME : 69 MINUTES

© LITTLE BIG MUSIC. © HA BON PUBLISHING & PRODUCTIONS 2015.  
MADE IN EU. REF : LBM2015-01

[www.facebook.com/damiengroleautrio](http://www.facebook.com/damiengroleautrio)  
[www.damiengroleau.fr](http://www.damiengroleau.fr)



LITTLEBIG  
MUSIC